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Invitation to Submit an Expression of Interest for Partnership with Norwegian People’s Aid (NPA)
Norwegian People’s Aid (NPA) is a humanitarian and development organization rooted in the Norwegian Labour Movement. We work with development in partnership with national NGOs, with humanitarian action in protection and livelihood sector as well as with humanitarian mine action and disarmament. In Norway, we also work on rescue services and first aid, and NPA has more than 12,000 members in Norway and 2,400 staff worldwide. NPA has a longstanding tradition of closely linking our international solidarity work and cooperation with people’s own initiatives and agendas. This implies the strengthening of their organizations as a strategy for the empowerment of people and communities, as well as for their ability to influence the conditions under which they live.
Through our commitment to localization, NPA is currently conducting a mapping to identify potential local partners for current and future programs. This mapping aims to identify and assess NGOS/CBOs/CSOs operating throughout the country in Lebanon working through the rights‐based development sector working on women’s rights or other relevant human rights concerns that are relevant for the current situation in Lebanon. The NGOS/CBOs/CSOs to be mapped must be working the humanitarian and development fields focusing on livelihoods, protection, women’s rights, democratization, civil rights, or peacebuilding. The mapping focuses on Lebanese organizations working with the Syrian and Palestinian constituencies or with other marginalized identities or nationalities. Organizations that meet the eligibility criteria mentioned above will be added to the NPA partner database for future potential collaborations.  
NPA is conducting an outreach for NGOS/CBOs/CSOs in the all districts (Qada) of Lebanon including Palestinian camps. 
The selection criteria may include but not limited to:
Criteria for local NGOS/CBOs/CSOs:	
· Organization must be based in Lebanon
· Organization must have active activities 
· Organization must be working with marginalized identities or nationalities 
· Organization must be independent with no political affiliation
Criteria for sector concerning activities (one or more):	
· Livelihoods
· Protection
· Women’s Rights
· Democratization
· Civil Rights
· Peacebuilding 
· Gender


Submission of expression of interest
Interested organizations can apply by submitting an expression of interest (template below) to jengha567@npaid.org and joseph.el.feghaly@gmail.com by the 26th of February 2021 at 12:00PM.  Emails should be entitled: “NPA Expression of Interest.” Any emails which do not use this title or received after the deadline may not be considered. Expression of Interest can be submitted in either English or Arabic. 
Organizations that meet the eligibility criteria mentioned above will be added to the NPA partner database for future potential collaborations.  
For any questions or relevant additional information please contact Joseph Feghali at joseph.el.feghaly@gmail.com
Expression of Interest Template: 
	General Information

	1
	Name of the organization
	 

	2
	Full Address of the organization’s main office
	Area
	 

	
	
	Qadaa
	 

	
	
	District
	 

	
	
	Street
	 

	
	
	Others
	 

	3
	Contact information of the organization
	Name
	 

	
	
	Telephone
	 

	
	
	Email
	 

	
	
	Website
	 

	
	
	Others
	 

	Type of organization

	4
	Organizational definition 
	Vision
	 

	
	
	Mission
	 

	5
	Date of the organization’s founding year
	 

	6
	Is the organization registered?
	

	7
	What type of registration does the organization have?
	 

	8
	Does the organization have an organigram?
	 

	
	Could you attach the organigram to this EOI?
	 

	9
	What are the SOPs that you use internally
(besides the organization’s By-Laws)
 
 
 
 
	HR
	 

	
	
	M&E
	 

	
	
	Does the M&E SOP include a beneficiary feedback mechanism
	 

	
	
	Finance
	 

	
	
	Logistics
	 

	
	
	Procurement
	 

	Governance

	10
	What is the organization’s governance structure?
	 

	11
	Does the organization have a board of directors?
	 

	12
	If yes, how many people are on the board of directors?
	 

	13
	How often does the board meet?
	 

	14
	Is there a general assembly for the organization?
	 

	15
	Any conflict interest in the senior management team and/or board members such as family members and relatives, etc...
	 

	CSO area of intervention

	16
	Categories of scope work of the CSO (please select all that apply)
	Livelihoods
	 

	
	
	Protection
	 

	
	
	Women’s rights
	 

	
	
	Democratization
	 

	
	
	Civil rights
	 

	
	
	Peacebuilding
	 

	
	
	SGBV
	 

	
	
	Others (please specify)
	 

	17
	The “Qada” community/district that the CBO serves
	Qada:
	 

	
	
	District:
	 

	18
	General description of the institutional capacity
	Number of paid staff
	 

	
	
	Number of volunteers
	 

	
	
	Number of active projects
	 
 

	19
	Do you have a particular population focus in your programs?  If yes, please select the groups (all that apply)
	Syrian
	 

	
	
	Lebanese
	 

	
	
	Palestinian
	 

	
	
	Others (please specify)
	 

	20
	Which age groups do your programs cover (please select all that apply)
	3 to 11
	 

	
	
	12 to 19
	 

	
	
	20 to 35
	 

	
	
	above 35
	 

	21
	Please list all donors that the organization is working with (current and previous)
	 

	Representation

	22
	Are you part of national, regional or international coalitions, consortia or platforms, and sector working groups
	 

	23
	If yes, please list them
	 

	Capacity to influence

	24
	Does the organization liaise closely with local agencies/stakeholders, such as municipalities, SDCs, etc. If yes, please list them including areas  
	 

	25
	Does the organization liaise closely with national agencies/stakeholders, such as ministries etc. If yes, please list them including areas
	 

	26
	How many advocacy projects has the organization implemented or is currently implementing?
	 

	Support needs

	27
	What are the specific needs of the CSOs in terms of:
	 Please select all that apply

	
	Receiving support to strengthen the organization internally
	 

	
	Access to capacity development
	 

	
	Funding for specific project or activities and what are they
	 

	
	Access to conduct advocacy
	 

	
	Other relevant aspects specific to each organization
	 

	
	Program strategy if it exists or need support in building it
	 



Please note that all information is confidential and remains the property of Norwegian People's Aid (NPA)



[bookmark: _GoBack]دعوة لتقديم إبداء الاهتمام بالشراكة مع المساعدات الشعبية النروجية (NPA)
إن المساعدات الشعبية النروجية (NPA) هي منظمة إنسانية وإنمائية متجذرة في الحركة العمالية النرويجية. نعمل من اجل تحقيق الانماء بالشراكة مع المنظمات غير الحكومية وارساء العمل الإنساني في نطاق الحماية وسبل العيش وكذلك في الأعمال الإنسانية المتعلقة بالألغام ونزع السلاح. في النرويج، نعمل أيضًا على توافر خدمات الإنقاذ والإسعافات الأولية، كما لدى NPA أكثر من 12000 عضو في النرويج و 2400 موظف حول العالم. لدى NPA تقليد طويل الأمد لانشاء حلقة وصل وثيقة بين عملنا التضامني الدولي وتعاوننا مع مبادرات الناس ومشاريعهم مما يُفضىي الى  تعزيز منظماتهم  وذلك كاستراتيجية لتمكين الأفراد والمجتمعات، فضلاً عن قدرتهم على التأثير في الظروف التي يعيشون فيها.
من خلال التزامنا بالأقلمة/ بتعزيز الطابع المحلي/ بالتمركز المحلي ، تجري NPA حاليًا مخططًا لتحديد الشركاء المحليين المحتملين للبرامج الحالية والمستقبلية. يهدف هذا المسح إلى تحديد وتقييم المنظمات غير الحكومية / المنظمات المجتمعية / منظمات المجتمع المدني العاملة في جميع أنحاء البلاد في لبنان والتي تعمل ضمن قطاع التنمية القائم على الحقوق والذي يعمل على دعم حقوق المرأة أو غيرها من اهتمامات حقوق الإنسان ذات الصلة بالوضع الحالي في لبنان. يجب أن تعمل المنظمات غير الحكومية / المنظمات المجتمعية / منظمات المجتمع المدني التي سيتم تعيينها في المجالات الإنسانية والإنمائية مع التركيز على سبل العيش أو الحماية أو حقوق المرأة أو التحول الديمقراطي أو الحقوق المدنية أو بناء السلام. يركز المخطط على المنظمات اللبنانية العاملة مع السوريين والفلسطينيين أو مع الهويات أو الجنسيات المهمشة الأخرى. ستتم إضافة المنظمات التي تستوفي معايير الأهلية المذكورة أعلاه إلى قاعدة بيانات شركاء NPA للتعاون المحتمل في المستقبل.
تُقيمNPA  توعية للمنظمات غير الحكومية / منظمات المجتمع المدني / منظمات المجتمع المدني في جميع مناطق (القضاء) في لبنان بما في ذلك المخيمات الفلسطينية.
قد تشمل معايير الاختيار على سبيل المثال لا الحصر:

معايير المنظمات غير الحكومية المحلية / المنظمات المجتمعية / منظمات المجتمع المدني:

· يجب أن يكون مقر المنظمة في لبنان
· يجب أن يكون للمنظمة أنشطة نشطة
· يجب أن تعمل المنظمة مع الهويات أو الجنسيات المهمشة
· يجب أن تكون المنظمة مستقلة دون انتماء سياسي
· معايير القطاع المتعلق بالأنشطة (واحد أو أكثر):
1. سبل العيش
2. الحماية
3. حقوق المرأة
4. الديمقراطية 
5. الحقوق مدنية
6. بناء السلام
7. الجنس والجندرة

تقديم إبداء الاهتمام
يمكن للمنظمات المهتمة التقدم عن طريق إرسال تعبير عن الاهتمام (النموذج أدناه) إلى jengha567@npaid.org و joseph.el.feghaly@gmail.com بحلول 26 شباط 2021 الساعة 12:00 ظهرًا. يجب أن يكون عنوان رسائل البريد الإلكتروني: "NPA Expression of Interest" . قد لا يتم النظر في أي رسائل بريد إلكتروني لا تستخدم هذا العنوان أو يتم استلامها بعد الموعد النهائي. يمكن تقديم التعبير عن الاهتمام باللغتين الإنجليزية أو العربية.
ستتم إضافة المنظمات التي تستوفي معايير الأهلية المذكورة أعلاه إلى قاعدة بيانات شركاء NPA للتعاون المحتمل في المستقبل.
لأية أسئلة أو معلومات إضافية ذات صلة ، يرجى التواصل مع جوزيف فغالي على joseph.el.feghaly@gmail.com

نموذج إبداء الاهتمام:
	معلومات عامة:

	1
	اسم المنظمة
	 

	2
	العنوان الكامل للمكتب الرئيسي للمنظمة
	منطقة
	 

	
	
	القضاء
	 

	
	
	المنطقة الداخلية
	 

	
	
	شارع
	 

	
	
	معلومات أخرى
	 

	3
	معلومات الاتصال بالمنظمة
	اسم
	 

	
	
	الهاتف
	 

	
	
	البريد الالكتروني
	 

	
	
	الموقع
	 

	
	
	معلومات أخرى 
	 

	نوع المنظمة:

	4
	التعريف التنظيمي
	رؤية
	 

	
	
	مهمة
	 

	5
	 سنة تأسيس المنظمة
	 

	6
	هل المنظمة مسجلة؟
	

	7
	ما  هو نوع التسجيل لدى المنظمة؟
	 

	8
	هل تتمتع المنظمة بهيكل تنظيمي؟
	 

	
	هل يمكنك إرفاق الهيكل التنظيمي بهذا التطبيق؟
	 

	9
	 ما هي الاجراءات القياسية الموحدة  التي تستخدمها داخليًا
(لا نقصد هنا القوانين الداخلية للمنظمة)
 
 
 
	الموارد البشرية
	 

	
	
	رصد وتقييم
	 

	
	
	هل تتضمن إجراءات الرصد والتقييم آلية ملاحظات للمستفيدين
	 

	
	
	المالية
	 

	
	
	الخدمات اللوجستية
	 

	
	
	المشتريات
	 

	الادارة

	10
	هي الهيكلية الادارية للمنظمة؟
	 

	11
	هل  لدى المنظمة مجلس إدارة؟
	 

	12
	إذا كانت الإجابة بنعم ، فكم عدد أعضاء مجلس الإدارة؟
	 

	13
	كم مرة يجتمع المجلس؟
	 

	14
	هل يوجد جمعية عمومية للمنظمة؟
	 

	15
	هل هناك أي تضارب في المصالح في فريق الإدارة العليا و / أو أعضاء مجلس الإدارة مثل أفراد الأسرة والأقارب ، إلخ؟ ...
	 

	مجال تدخل المنظمة

	16
	فئات نطاق عمل المنظمة (يرجى تحديد كل ما ينطبق)
	سبل العيش
	 

	
	
	الحماية
	 

	
	
	حقوق المرأة
	 

	
	
	الدمقرطة
	 

	
	
	حقوق مدنيه
	 

	
	
	بناء السلام
	 

	
	
	العنف الجنسي والجنساني
	 

	
	
	أخرى (يرجى التحديد)
	 

	17
	مجتمع / حي "القضاء" الذي تخدمه المنظمة
	القضاء
	 

	
	
	المنطقة الداخلية
	 

	18
	وصف عام للقدرة المؤسساتية
	عدد الموظفين بأجر
	 

	
	
	عدد المتطوعين
	 

	
	
	عدد المشاريع النشطة
	 
 

	19
	هل لديك اهتمام خاص بشريحة سكانية معينة في برامجك ؟ إذا كانت الإجابة بنعم ، يرجى تحديد المجموعات (كل ما ينطبق)
	سوري
	 

	
	
	لبناني
	 

	
	
	فلسطيني
	 

	
	
	أخرى (يرجى التحديد)
	 

	20
	الفئات العمرية التي تغطيها برامجك (يرجى تحديد كل ما ينطبق)
	من عمر 3 الى 11 سنة
	 

	
	
	من عمر 12 الى 19 
	 

	
	
	من عمر 20 الى 35 سنة 
	 

	
	
	ما فوق 35 سنة 
	 

	21
	يرجى ذكر جميع الجهات المانحة التي تعمل معها المنظمة (الحالية والسابقة)
	 

	التمثيل

	22
	هل أنت جزء من تحالفات أو اتحادات أو  منتديات وطنية أو إقليمية أو دولية ومجموعات عمل قطاعية
	 

	23
	بحال كانت الاجابة بنعم، الرجاء ادارجهم في الخانة المقابلة
	 

	القدرة على التأثير

	24
	هل تقوم المنظمة بالتنسيق الوثيق مع الوكالات المحلية / أصحاب المصلحة ، مثل البلديات ، ومراكز التنمية الاجتماعية ، وما إلى ذلك.
	 

	25
	هل تقوم المنظمة بالتنسيق الوثيق مع الوكالات الوطنية / أصحاب المصلحة ، مثل الوزارات وما إلى ذلك. إذا كانت الإجابة بنعم ، يرجى إدراجها بما في ذلك المجالات
	 

	26
	كم عدد المشاريع الداعمة/  التي نفذتها المنظمة أو تقوم بتنفيذها حاليًا؟
	 

	احتياجات الدعم

	27
	ما هي الاحتياجات المحددة لمنظمات المجتمع المدني من حيث:
	يرجى اختيار كل ما ينطبق

	
	تلقي الدعم لتقوية المنظمة داخليًا
	 

	
	الوصول إلى تنمية القدرات
	 

	
	التمويل لمشروع أو أنشطة محددة وما هي
	 

	
	التوصل إلى إجراء مناصرة
	 

	
	الجوانب الأخرى ذات الصلة الخاصة بكل منظمة
	 

	
	إستراتيجية البرنامج إن وجدت أو تلك التي هي  بحاجة إلى دعم في بنائها
	 



يرجى ملاحظة أن جميع المعلومات سرية وهي ملكية حصرية للمساعدات الشعبية النروجية (NPA)
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